

6-19/3/2024

11/3-7/4/2024



為了讓大眾繼續關注購置香港境外未建成物業，監管局於2024年3月在紅磡海底隧道廣告牌；並在九巴、龍運巴及城巴不同路線的座椅椅背上刊登最新廣告。

To sustain public awareness of purchasing uncompleted properties situated outside Hong Kong, the EAA places the latest advertisements on Cross Harbour Tunnel Billboards at Hung Hom, as well as affixing seatback stickers on different bus routes of the KMB, LWB and Citybus in March 2024.

8/3/2024

監管局在堅尼地城地區舉辦與前線持牌人交流的聚焦小組會議。席間，監管局代表與出席的持牌人談及關於發牌、規管及持續專業進修等不同範疇的事項，而持牌人則分享其日常執業所遇到的問題。

The EAA holds a focus group meeting with frontline licensees in Kennedy Town District. During the meeting, EAA representatives discuss with the participating licensees on topics regarding licensing, compliance and the CPD Scheme while licensees share the issues they encounter in their daily practices.



22/2/2024



監管局舉辦傳媒春茗午宴，主席蕭澤宇先生，BBS，JP（左二）、行政總裁韓婉萍女士（中）、執行總監陳汝儼先生（左一）、規管及法律總監梁德麗女士（左三）及服務及專業發展總監王頌恩先生（右一）向一眾傳媒拜年。

The EAA holds a spring lunch with journalists. Chairman Mr Simon Siu Chak-yu, BBS, JP (second from left), Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (middle), Director of Operations Mr Chan U Keng (first from left), Director of Regulatory Affairs and General Counsel Ms Juliet Leung (third from left) and Director of Services and Professional Development Mr Ivan Wong (first from right) wish the press a Happy Chinese New Year.

29/1/2024

監管局主席蕭澤宇先生，BBS1，JP及行政總裁韓婉萍女士出席慶祝中華人民共和國成立七十五周年暨香港房地產代理業聯會成立三十周年及第十二屆理事會就職典禮。

Chairman of the EAA, Mr Simon Siu Chak-yu, BBS, JP, and Chief Executive Officer Ms Ruby Hon attend the Celebration of the Seventy Fifth National Day of the People's Republic of China cum the Thirtieth Anniversary of the Hong Kong Property Agencies Association and the Twelfth Inauguration Ceremony of the Executive Committee.





3/2018

監管局舉辦公開講座，題為「海外置業多面睇」。

The EAA holds a public seminar entitled "Points to Note on Purchasing Properties Situated outside Hong Kong".

1/2016

為提醒大眾在委託地產代理處理住宅物業租賃時應注意的事項，監管局在不同商場舉行巡迴展覽。

In order to remind the public of the important points-to-note when appointing an estate agent to enter into a tenancy for residential property, the EAA holds a series of roving exhibitions at shopping centres.



3/2013

廣東省房地產行業協會代表團到訪監管局。

The EAA receives a delegation from the Guangdong Real Estate Association.

